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Innehållsförteckning  
§ Ärende Sida 
§ 8 Frågor från pensionärsorganisationerna 
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§ 9 Aktuellt från socialnämnden 
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§ 10 Aktuellt från kommunen 
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§ 8  

Frågor från pensionärsorganisationerna 
   

 

Dagens sammanträde   
Under sammanträdet diskuteras följande frågor:  

Kommunens medicinskt ansvariga sjuksköterska ska bjudas in till ett sammanträde och 
informerar om hur kommunens arbetar med delegeringar.  

Kommunen har inte haft några tankar på att införa en seniorlots. Det pågår samtal med 
regionen om att de ska återuppta sitt samarbete med Röda Korset. SPF efterfrågar någon 
som kan hjälpa till med juridiska och ekonomiska frågor. Socialchef Annelie Gollungberg 
svarar att för de som betalar för kommunens tjänster går det att ta hjälp av kommunens 
avgiftshandläggare och i övrigt går det att vända sig till sin bank.  

Rådet förslag på bänkplaceringar finns med i kommunens planering. De borttagna bänkarna i 
Blomstermåla kommer att ersättas.  

Kalmar Länstrafik ska bjudas in till ett kommande möte.  

Små utbrott av covid-19 både bland brukare och personal. Personalen har fortfarande 
munskydd eller visir och ska stanna hemma vid symptom. Vaccinationskravet togs bort 
sommaren 2022. 
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§ 9  

Aktuellt från socialnämnden 
   

 

Beslut  
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Socialchef Annelie Gollungberg informerar om följande:  

Förvaltningen arbetar mycket med bemanningsfrågan. Nämnden når inte målet med de antal 
personer ska träffa en brukare på grund av korta sjukskrivningar. Det är svårt att få tag i 
vikarier. Nämnden har beslutat att nyanställa 15 undersköterskor.  

Ledningsgruppen arbetar med en plan för fortbildning. Sjuksköterskor utbildar 
undersköterskor kontinuerligt.  

Prästkullen testar Emmabodamodellen. 
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§ 10  

Aktuellt från kommunen 
   

 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Kommunalråd Anders Johansson (C) informerar om följande:  

Kommunfullmäktiges första möte för mandatperioden äger rum måndagen den 24 oktober. 
Då kommer presidium och valberedning att väljas. Nämnder och styrelser väljs på 
kommunfullmäktiges decembermöte.  

Kommunens delårsrapport per sista augusti presenteras i början av oktober. Ändrade 
redovisningsregler gör att resultatet ser sämre ut på grund av börsnedgång. Även inflation, 
räntor, el- och bränslepriser har stor påverkan på kommunen.  

Kommunen har inte tagit emot lika många flyktingar från Ukraina som väntat.  

Bostadsrättsföreningen Måsnästet hade invigning 22 september. Alla lägenheter är sålda. 
Kommunen arbetar med de allmänna ytorna i hamnen.  

Byggandet av bostadsrätter på Kuggåsstrand har påbörjats. Planen är att de ska vara klara i 
juni 2023. Lägenheter i markplan är efterfrågade. Kommunen fortsätter planera för detta i 
Fliseryd.  

Kommunen har köpt tomten med den nedbrunna pizzerian i Blomstermåla.  

Torshaga ska renoveras 2023. Bland annat ska tak och kök bytas. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Frida Welin

Kommunalråd : Anders Johansson Inga Jonsson
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